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Hugo
Dat gevoel deel 1k.

- EZK doet productie maar schuift steeds in de t1jd. Morgen even in staf bespreken of[ 5.120 ¥)Ji] metEE contact legt.
Zo’n boegbeeld ook best goed (misschien datFEET het er wel bij wil doen... :-)
- We hebben voor OMT een voorzet gemaakt voor advies, heb net OMT gevraagd nog eens om zo goed mogelijke advies uit

te brengen, zorgbreed vinden ze moeilijk.
- Bij ophalen van bestellingen (steeds meer via e-formuleren) vragen ze volgens mij ook voorraden op, maar dat is zeker nog

niet zorgbreed.
- Hergebruik zou morgen advies over moeten komen, en snel: organiseer proces. Dat is niet zo moeilijk: plaatsen aanwijzen
waar peroxide is en dan halen en brengen, vanuit zorginstellingen wordt al was aan en af gebracht, dan kan dit ook zo

geregeld worden als duideljjk 1s hoe en waar gereinigd kan worden.
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Onderwerp: RE: Update Conny Helder

Ha. Dank. Fin dat je zo intensief contact houdt met

Laten we morgen verder in die PBM duiken. Heb er geen goed gevoel bij. Het gaat niet goed genoeg, zicht op hoeveel er

nodig is en hoeveel er binnenkomt is er eigenlijk nog steeds niet, nog los van een eerlijke verdeling die maar niet lukt.

Discontinuiteit - verpleeghuizen/wijkverpleegkundigen die het gewoon niet meer doen - 1s een reeel gevaar, medewerkers

die onverantwoorde risico’s lopen en daardoor ziek worden ook.

Dus. morgen zoals je schrijft verder aan de slag met
- de verdeling en distributie op basis van meuwe OMT-advies

- mogelijkheden / noodzaak van integraal voorraadbeheer

- getalsmatig inzicht in potentie van eigen productie
- getalsmatig mmzicht im potentie van hergebruk
en verder: misschien toch een Feike-achtig type voor de productie van PBM’s?

En verder: wanneer spreken we die dPG’s weer?

Verzonden met BlackBerry Work
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Hugo
Twee dingen:
Heb [EEE weer even aan lijn gehad.

Pittig weekend in Brabant. Brabantzorg heeft 135 corona patienten (diverse locaties) en Groenhuysen (Roosendaal) 24. Bij Brabantzorg was er ook bij personeel
en leiding lichte paniek over eigen beschermingsmiddelen. Door te schuiven binnen en buiten regio weer even opgelost. Ze was blij te horen dat we aanpak
voor bredere afweging inclusiefvwt maken (CIVID vt staat nu als prio 2 ex aequo met COVID ziekenhuizen), maar daarmee heb je natuurlijk nog geen verdeling
in de praktijk. Zijn we met GGD-GHOR ook mee bezig.
Punt is ook dat er geen integraal voorraadbeheer is en partijen eigen voorraad ook afschermen. In NB waren ze ook verrast door nieuws dat Ahoy zoveel PBM

zou hebben (wat elders weer werd tegengesproken). Bonden roeren zich steeds meer. RvB Brabantzorg zei op gegeven moment: ik laat personeel thuis en

familie binnen.. is weer gesust. Ze noemde even aanwijzing als optie als partijen hun voorraad niet willen “delen”.

Maandag hebben we OMT advies en dan is het zaak dit praktisch verder te brengen: praktische verdeling en feitelijke distributie. Ze gaf mee dat het erg helpt
als we dat communiceren en ook dat er meer in pijpleiding zit/ in eigen land geproduceerd wordt/ beter hergebruikt kan worden. Dat maakt het dat partijen
minder op eigen voorraad zitten en minder vragen dan nodig. En dat we als overheid ook zeggen: we gaan Frankrijk ofVS bij gebruik van PBM voor burgers niet

achterna, Dat in combinatie met gepast gebruik in de praktijk. Lijkt me ook iets voor debat/brief/persconferentie etc. Dat allemaal helpt voor wat meer rust en

minder strijd.

Overigens was ze ook zeer complimenteus hoe hard wij werken en regie nemen. Lijkt me goed dat Elen ik ook wat grote instellingen eens bellen.

Ander punt: we hebben ondertussen 4300 bedden buiten ziekenhuis gerealiseerd (ongeveer de helft van wat vorige week als nodig werd beschouwd), maar dus

behoorlijk voortgang, dat is stand van vrijdag. Morgen/dinsdag spreken we dPG’s weer.


